
PROTOKOLL 

Styrelsemöte samfälligheten Papegojan 2019-02-18 

 

(korrigering under punkten VALBEREDNING; ändrat och tillkommet 

understruket) 

 

Närvarande: 

A: Anneli Klerestig 

B: Peter Ståhl 

C: Susanna Wikfeldt 

D: Magnus Delle 

E: Ej närvarande (Torsten Torstensson) 

F: Ej närvarande (Robert Nilsson) 

G: Mile Cavdarovski 

H: Ewon Wall 

 

Valberedningen: 

Benny Sundahl 

Christer Andersson 

 

 

FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

 

VALBEREDNING 

 

Benny Sundahl och Christer Andersson från valberedningen deltog i början av 

mötet för att gå igenom vilka längor som har kvar sin representant ett år till, 

vilka som redan har föreslagit en ny för nästa år och vilka som saknar ny 

representant.  

 

 Anneli Klerestig har ett år kvar som representant för länga A.  

 Peter Ståhl (Länga B) sitter kvar ett år till.  

 Susanna Wikfeldt (Länga C) kommer att sitta kvar som sekreterare ett 

tredje år och avgår sedan mars 2020.  

 Magnus Delle avgår som längarepresentant för länga D 

 Som kassör kommer Torkel Snäbjörnsson (länga D) att vävas in i rollen 

successivt med hjälp av Magnus Delle under några månader. Torkel 

kommer sedan att kunna ta hjälp av Peter Ståhl vid bokslutet 2019. Torkel 

blir även ny representant för länga D. 

 Torstensson (Länga E) avgår; valberedningen har förslag till ersättare 

 Robert Nilsson (Länga F) avgår; valberedningen bör tala med Robert om 

ersättare  



 Mile Cavdarovski avgår som längarepresentant för länga G; 

valberedningen har förslag till ersättare 

 Ewon Wall (Länga H) kommer att sitta kvar ett år till och kommer sedan 

att sitta kvar som längarepresentant och assistera den nya ordföranden.  

 

Valberedningen kommer att vid Årsmötet föreslå nya representanter till 

Styrelsen. 

 

 

ÅRSMÖTE 2019  

Årsmötet kommer som sagt att hållas den 12/3 19.00 i Kvarnbyskolans matsal 

och kallelse är distribuerad i pappersform. 

 

Inga motioner har inkommit inför årsmötet. 

 

Punkter att ta upp vid årsmötet: 

 

Ewon har börjat med en Underhålls- och Förnyelseplan för de kommande 3 år.  

 

För att kommande år kunna lösa kortsiktigt underhåll så behöver avgiften till 

samfälligheten höjas. 

 

Budget för 2019 De utlånade pengarna i samband med fiberinstallationen 

kommer att gå till fonderingen när dessa betalas tillbaka.  

 

Tre Framställan kommer från Styrelsen.  

 

Dokument inför årsmötet kommer att publiceras på Samfällighetens hemsida 

Papegojan.com. De som inte har möjlighet att komma åt dem via hemsidan 

ombeds kontakta sin längarepresentant för att få papperskopior. 

 

Verksamhetsberättelsen för 2018 presenterades och godkändes på mötet. 

 

 

STYRELSEARVODEN 

Kassören fick i uppgift att betala ut styrelsearvoden enligt Revisorernas förslag 

vid förra Årsmötet plus extra arvoden för förtjänstfulla insatser till personer 

utanför Styrelsen. 

  



SNÖSRÖJNING 

Snöröjningen har hittills fungerat bra. 

 

 

NÄSTA MÖTE 

Tid och plats för nästa möte kommer att fastslås i anslutning till årsmötet. 

 

 

Protokollförare:  Justeras av: 

 

Susanna Wikfeldt  Ewon Wall 

 


